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Ärende 10, Beställning av servicebostäder enligt LSS 
(von/2020:288) 

 

Vänsterpartiet välkomnar beslutet att Vård- och omsorgsnämnden beställer 

10 till 12 lägenheter för serviceboende enligt LSS med tillhörande gemen-

samhetslokaler, men menar att detta är för lågt antal lägenheter. 

 

Vi i Vänsterpartiet har länge sett behov av en högre utbyggnadstakt då behov 

och byggnation inte korrelerar. Då lokalbehovsprogrammet antogs hade vi 

samma kritik. 

 

Från beställning till färdigställande av bostäder brukar det vara en process på 

flera år. Vi tror att behovet kan ha ökat när dessa bostäder står inflyttnings-

klara. Vi i Vänsterpartiet är inte oroliga över att det finns risk för tomma lä-

genheter då våra grannkommuner också har underkapacitet och kommunen 

då kan sälja platser till andra kommuner. 
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